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Z Á P I S 

Z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí,  

v pátek dne 25. října 2024 v 9:00 hodin 

 
 
Přítomno: 7 členů, 1 host 
 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka přivítal přítomné. Proběhla krátká diskuse na téma výběr místních poplatků, digitalizace 
stavebního řízení, systém e-turista. E. Šulcová informovala o tom, že obec Roprachtice kupuje 
rozhlednu U borovice. 

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 24.05.2024 

Úkoly neuloženy. 

 

3) Přehled hospodaření k 30.09.2024       

E. Šulcová uvedla příjmy a výdaje, vše v souladu s schváleným rozpočtem a rozpočtovými opatřeními. 

Usnesení č. R/22/24  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 30.09.2024 

 

4) Průběh zpracování Strategie cestovního ruchu destinace Krkonoše 

E. Šulcová: Proběhly dva velké workshopy k analytické části strategie. K návrhové části se uskutečnily 
čtyři workshopy. Jednání, do kterých byli zapojeni podnikatelé, kraje, lokální destinační společnost, 
spolupracující organizace (AHS, MAS, Správa KRNAP, kraje, …), hodnotí jako úspěšná. Jedno 
předfinální přestavení bylo minulý týden ve Vrchlabí, zde se upravily některé indikátory, aby byly 
reálné. V příštím týdnu bychom měli obdržet návrh, který prošel všemi čtyřmi jednáními. Následně je 
třeba se bavit o finančním rozsahu realizace Strategie. Dokument by měl platit 7 let a budeme z něho 
vycházet při realizaci našich aktivit. Tvorbu dokumentu financujeme jako hlavní aktivitu z dotace 
Libereckého kraje. Se strategií bude souviset i změna právní formy, abychom do budoucna mohli 
čerpat finanční prostředky z MMR, prozatím máme výjimku na 3 roky. Téma Strategie bude důležitým 
bodem programu Valné hromady 6.12.2024, spolu se schválením Strategií značky, která bude 
výchozím zadání pro zpracování nového brandu a vizuální identity. 

Usnesení č. R/23/24  Rada bere na vědomí informaci o průběhu zpracování Strategie 
cestovního ruchu destinace Krkonoše 

 

5) Dotační tituly KHK Infrastruktura, Udržitelný cestovní ruch 

E. Šulcová: KHK dotační tituly jsou ve stejném duchu jako loni, tedy udržitelný cestovní ruch a 
infrastruktura. LK dotace na 2025 zahrnují témata řemeslná zážitková turistika a infrastruktura. 

Usnesení č. R/24/24  Rada bere na vědomí informaci o vyhlášených dotačních titulech 
Královéhradeckého kraje 
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6) Aktuální informace z MMR o dotačním titulu pro DMO v roce 2025 (provoz) a podpora 
infrastruktury v souvislosti se změnou dotačního titulu NPPCR 

MMR chystá změnu ve výzvě na podporu cestovního ruchu tak, že alokace určená na infrastrukturu se 
převede na kraje.  

Z původních celkově požadovaných 450 mil Kč, je částka ponížena na 180 mil.Kč (90 mil Kč je určeno 
na infrastrukturu, a 90mil. Kč na podporu provozních nákladů  destinačních managementů v krajích a 
oblastech). Alokace na podporu destinačních managementů je rozdělena na 36 mil.Kč pro krajské 
centrály a 54 mil.Kč pro oblastní destinační společnosti.  

Informace o podobě dotačních titulů na infrastrukturu, které budou vypisovat kraje (alokace od MMR), 
nebyla v době jednání Rady svazku známá. 

Usnesení č. R/25/24  Rada bere na vědomí informaci o nastavení dotačního titulu NPPCR 
v roce 2025 

 

7) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

28.11. Pozvánka na Kolegium cestovního ruchu Královéhradeckého kraje v Jičíně. 

Školení na téma Trendy, generace Z. 

Výjezdní setkání s infocentry, jedno v rámci Pojizerského Pacifiku, druhé na Horní Malé Úpě. Setkání 
se účastní i pracovníci Správy KRNAP. 

Máme nové přispěvatele do fondu cestovního ruchu (Avenue Chalet Špindlerův Mlýn, Penzion 
Trautenberk ve Studenci, Chata Zákoutí Harrachov). 

Více pracujeme s tiskovými zprávami, v poslední době zaujalo téma útulen. V reakci na to bude M. 
Škapová účastníkem rozhlasového vysílání Českého rozhlasu HK. 

Liberecký kraj se chystá založit Centrálu cestovního ruchu, rovněž tak kraj Ústecký, důvodem je 
plánovaná změna NPPCR, tj. podpora provozu krajských centrál. 

K 31.12.2024 končí ve funkci ředitel Královéhradecké centrály cestovního ruchu.  

Pozvánka do Karlovarského kraje (pojede E. Šulcová a R. Drahný), téma útulny, spolupráce s obcemi. 

Ski areály v Jablonci nad Jizerou a ve Vysokém nad Jizerou budou od této zimní sezony provozovat 
města. 

Usnesení č. R/26/24 Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 
měst a obcí.  

  

8) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Jaroslava Andělová 
Stálým tématem je dopravní studie, která by se měla zabývat především parkovacími místy. 
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Dagmar Sahánková 
Nejvíc je zaměstnává MAP 4 (vzdělávání). Minulý týden se uskutečnilo výjezdní jednání zřizovatelů a 
ředitelů škol, vzájemné informace jsou přínosné. Téma cyklostezky stále pokračuje, na SFZI mají 
zažádané o 2 projekty (za svazek a město). 
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c) Svazek obcí Jilemnicko – David Hlaváč 
V letošním roce se změní DSO na Technický svazek Krkonoše, který se bude zabývat výhradně 
odpady. Ostatní aktivity bude realizovat Jilemnicko – společenství obcí.  
Na Libereckém kraji je nový cyklokoordinátor – Ondřej Šilhán, Odbor silničního hospodářství. 
Myšlenka propojení Jizera - Labe je živá. Nadační fond Škoda Auto podpoří investiční akci týkající se 
úpravy mostu pro cyklisty v Horní Sytové. Liberecký kraj poskytne dotaci ve výši 70%.  
V pondělí se bude předávat staveniště na cyklostezku Martinice – Jilemnice, termín dokončení květen 
2026. Další cyklostezka se projektuje mezi Rokytnicí a Jabloncem nad Jizerou.  
Probíhá dokončení projektové fáze hasičské stanice v Hrabačově, uvedení do provozu rok 2026. Příští 
týden podpis smlouvy na výstavbu biotopového koupaliště, uvedení do provozu rok 2026. V rámci 
ORP zpracovávají energetickou koncepci. 
 

d) Mikroregion Tanvaldsko  

Je výhled, že do dvou let by mělo být postaveno zařízení na zpracování plastů a využití oleje. 
V Harrachově vzniklo Národní sportovní centrum Harrachov. Skiareál Harrachov plánuje investici do 
nové technologie výroby umělého sněhu, kdy je možné zasněžovat při teplotách nad nulou. Toto se 
týká nejen sjezdovek ale i můstků a běžeckých tratí. Stále je neobsazená funkce ředitele základní 
školy. V rámci projektu Komunitní energetika podali žádost a plánují instalovat fotovoltaiku na střechu 
tělocvičny.  

Usnesení č. R/27/24  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

 

9) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

 
Národní program Podpora obcí na území NP: Výzva by se měla vyhlásit hned po schválení, tedy 
předpoklad konec roku 2024 či začátek roku 2025. Alokace místo 200 mil bude 150 mil.  
Rada parku – obce chtějí větší „slyšení“ a prostor při rozhodování. 
Obce Křivoklátska dali k soudu žalobu na týkající se způsobu vypořádání připomínek v souvislosti 
s plánovaným vyhlášením NP.  
Informace o termínu Řídící skupiny a Radě svazku. 

 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 

 


